

無有害物質產品承諾書

Hazardous Substance Free Guarantee

隆電股份有限公司,以下簡稱"本公司"(包括本公司的子公司,其他各有關公司),就本公司直接或通過第三方向 融程電訊股份有限公司(以下稱"融程電訊")提供的全部產品(包括產品本身、附件、包裝材料、跟其他產品同 時交貨的材料等,以下簡稱"產品")作出如下保證:

Long Trump Corp. • hereinafter referred to as "Our company" (including the company's subsidiary, other related company), the company directly or through the third direction Winmate INC. (hereinafter referred to as the "Winmate") to provide all of the products (including the product itself, accessories, packaging materials, and other products at the same time delivery of materials, etc., hereinafter referred to as the "products") make the following guarantee:

1. 本公司明確知悉:

Our company clearly aware of:

- (1)歐盟的RoHS 2011/65/EU和 (EU) 2015/863 指令規定禁止使用的有害化學物質, the RoHS 2011/65/EU and (EU) 2015/863 directive to ban the use of harmful chemical substances,
- (2)無鹵作業標準

the halogen free industry standard,

- (3)以及化學品的註冊、評估、授權和限制法規(REACH法規)-SVHC物質。
 and chemical registration assessment authorization and restrictions and regulations (the REACH regulation) SVHC substance
- 2. 本公司鄭重承諾符合RoHS 2011/65/EU指令和REACH法規,即使RoHS 2011/65/EU指令和REACH法規中 沒有明文規定,如果各國或地區的法令規定禁止使用或限制使用某些有害物質時,本公司也將遵守這些法 合。

Our company promised to comply RoHS 2011/65/EU directive and the REACH regulation, even if RoHS 2011/65/EU directive and in the REACH regulation not required, if countries or areas of the law forbids the use of or restrict the use of certain hazardous substances, our company will abide by the law.

- 3. 本公司保證,從本協議生效之日起,供應給融程電訊的所有產品均符合『限用物質管制規範清單』,由於本公司的產品不符合要求造成融程電訊的一切損失,及發生的所有費用由本公司承擔。
 - Our company guarantees, from the date of this agreement product supplied to Winmate are to be in line with the \mathbb{F} Restricted Substances Control Specification List \mathbb{J} , due to our company's products do not meet the requirements, all losses incurred to Winmate shall be undertake by our company.
- 4. 本公司向融程電訊提交的"產品"由融程電訊定期進行檢測,如果檢測發現的有害化學物質超過融程電訊標準規定,產品交雙方認可的第三方檢測機構進行檢測,如果檢測結果依然不符合融程電訊標準規定,融程電訊有權要求本公司予以賠償。

Our company submit product to Winmate for regular testing, if detection of harmful chemical substances more than Winmate's standards, the products shall be tested by a third party which were accepted by both parties. In the event test results still don't conform to Winmate's standards, Winmate shall have the right to request our company for compensation.

5. 本公司向融程電訊提供的環保物料,必須在其最小包裝上標識易識別的環保標識,以和非環保物料加以區分。

Environmental protection material provided to Winmate, must be labeled with easy detection of an environmental protection identification, and must be separated from non-environmental protection material.

6. 本公司保證,確保產品不使用來自剛果民主共和國及其周圍的國家和地區的"衝突礦產"(3T, Co & Au) Our company guarantees, not use the conflict minerals originated from the Democratic Republic of the Congo (DRC) and its adjoining countries: tantalum (Ta), tin (Sn), tungsten (W) (referred to as the 3 T's), cobalt (Co) and gold (Au).

公司名稱 Company Name: 隆電股份有限公司

代表人 Signature: 張憲明

地址 Address: 台北市內湖區內湖路一段 250 號 11 樓

統一編號 Registration Number: 01180613

中華民國

年



月

日

Note:

Our Lithium Manganese button battery electrolyte must contain the content of ethylene glycol dimethyl ether, the content of about 42000ppm, it does not meet the REACH limit requirements 1000ppm specifications; In addition, the electrolyte also contains perchlorate, the content of about 9000ppm, Chlorine in the halogen test section will not meet the halogen requirement 900ppm specification